
   
 
 
 
 
College van Burgemeester en Wethouders gemeente Almelo 
  
Almelo, 18 januari 2017 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen Naxt 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Almelo 
 
 
Geacht college, 
 
Van gebruikers van Naxt hebben we begrepen dat er veranderingen op komst zijn bij Naxt. We 
hebben ons verbaasd over de manier waarop hierover is gecommuniceerd en hebben hierover 
een aantal vragen. 
 
1. Deelt u onze mening dat de communicatie met zowel de gebruikers van Naxt als de 
gemeenteraad geen schoonheidsprijs verdient? 
 
2. Hoe bent u als college over de ontwikkelingen geïnformeerd? 
 
3. De gebruikers hebben te horen gekregen dat ze binnen enkele weken de oefenruimte moeten 
verlaten. Dit is een erg korte termijn. Ziet u mogelijkheden om Kaliber te bewegen de bands wat 
langer de tijd te geven om een nieuwe plek te vinden? 
 
4. Met het verdwijnen van Naxt in de huidige vorm, verdwijnt een bijzondere voorziening waar 
veel mensen met plezier samen muziek maken. Ziet u mogelijkheden om bijvoorbeeld de functie 
van oefenruimte voor bands in stand te houden in de een of andere vorm, of op een andere 
locatie voort te zetten? 
 
5. We zijn benieuwd wat er precies staat te gebeuren bij Naxt en hoe dit past binnen de 
cultuurvisie die we onlangs hebben vastgesteld. Kunt u ons hierover informeren met een 
raadsbrief of politiek beraad? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bert Hümmels     Marjolein Wessels 
Leefbaar Almelo    Partij van de Arbeid 


